
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Sprejet odlok
o občinskih
upravnih organih

Uvodni dcl zadnjcga /ascdanja vsch treh zbo-
rov občinskc skupščine jc bil namcnjcn izvaja-
nju družbenega dogovora o oblikovanju in izva-
janju kadrovske politikc z vidika izobražcvanja.
To poročilo, ki jo bilo preccj podrobno razgr-

" njcno pred dclcgatc in podkrcpljeno s stališči
izvršncga svcta, jc bilo dopolnjcno šc s pripom-
bami dclcgatskih konfcrcnc. Tako jc dclegat
DK-2 prcdlagal, da bi v bodočc prikaze prime-
rialnih podatkov bolj jasno podali, dclegal DK-
8 pa je opozori! na preuranjcnost ugotovitvc iz

. priloženega gradiva, da jc delovna organizacija

Tovil pripravljcna za izvajanjc proizvodnega
dela, saj bo najbrž dclovna organizacija skušala
najti rcšitev z vscmi dcjavniki usmerjenega izo-
braževanja. Sprejcta pa je bila tudi pobuda
dclcgacijc KS Milan Čcsnik, da je potrebno v
zaključke vnesti tudi sklep, ki naj bi pospešil
zahlevo, da delavci, ki nimajo končane osnovne
šole, le-to čimprej končajo. Pred delegati pa sta
bila tokrat razgrnjena tudi oba osnutka spre-
mcmb in dopolnitev statuta, tako občine kot
mcsta. Medtem ko na osnutek mestnega statuta
ni bilo pripomb, pa je na občinski osnutek pred-

Zahvala
Francu Martincu

Na zadnjem zasedanju občinske skupščine
se je njen predsednik Vili Belič v imenu dele-
gatske skupščine zahvalil za uspešno in plodno
sodelovanje vsem članom izvršnega sveta, še
posebej pa dosedanjemu predsedniku izvršne-
ga sveta Francu Martincu, ki je izvršni svet
uspešno vodil sedem let.

sednica komisije uvodoma podala še nekaj do-
polnil in sprememb, katere pa so delegati potr-
dili. Tako bosta oba osnutka sprememb in do-
polnitev statuta z dopolnitvami preko Sociali-
stične zveze podana v najširšo javno razpravo.
Najkasneje v maju oziroma po enotnem dogo-
voru v mestu Ljubljani pa bo skupščina sprejela
spremembe in dopolnijve k občinskemu statutu.

Z uradno obrazložitvijo, da se sprejemajo
pripombe družbenopolitičnega zbora in potem,
ko je le-ta prekvalificiral osnutek odloka o
upravnih organih občine Ljubljana Vič-Rudnik,
so vsi trije zbori ta predlog z dodatno pripombo
delegata družbenopolitičnega zbora StanetaTe-
snerja o večjem poudarku drobnega gospodar- '
stva v 16. členu, tudi soglasno sprejeli.

Dosedanji predsednik izvršnega sveta Franc
Martinec pa se je nato v imenu dosedanjega
izvršnega sveta zahvalil za sodelovanje vsem
delegatom, ob tem pa je obširno orisal doseda-
nje delo izvršnega sveta in njegovih organov s
posebnim poudarkom na vrsto problemov, s
katerimi se je izvršni svet srečeval pri svojem
delu. . . . .

Izvoljena predsednik in
podpredsednik IS

Na predlog predsedstva OK SZDL Ljublja-
na Vič-Rudnik so delegati vseh treh zborov
občinske skupščine na zasedanju 28. januarja
soglasno izvolili predsednika izvršnega sveta
JOŽKA VUČEMILA (rojenega 1943, eko-
nomista, člana ZK od leta 1964, do sedaj
direktorja Kovinske industrije Ig) in za pod-
predsednika FRANCA KRUMBERGERJA
(rojenega 1934, diplomiranega matematika,
člana ZK od leta 1958, do sedaj podpredse-
dnik izvršnega sveta).

I z v o l j e n n o v i z v r š n i s v e t _. ••/•:••'• " x •'*
Na predlog predsednika izvršnega sveta Jožka Vučemila pa so delegati prav

tako soglasno izvoiili še ostale člane izvršnega sveta in sicer: STANETA ABU-
NARJA - višjega upravnega delavca (član ZK), sedanjega načelnika sekretariata
za LO pri Skupščini občine Ljubljana Vič-Rudnik; ANTONA BREGARJA.
predmetnega učitelja (član ZK), sedanjega predsednika komiteja za družbene
dejavnosti SOB Ljubljana Vič-Rudnik; JANKA JAPLJA, diplomiranega ekono-
mista (član ZK), sedanjega predsednika komiteja za družbeno planiranje in
gospodarstvo SOb Ljubljana Vič-Rudnik; TANJO JELEN, višjo upravno delavko
(član ZK), sedanjo vodjo kadrovske službe SOb Ljubljana Vič-Rudnik; IVANA
LOVŠETA, višjega upravnega delavca (član- ZK), sedanjega načelnika davčne
uprave SOb Ljubljana Vič-Rudnik; MARJANA KERMAVNERJA, ing. le-
sne stroke (član ZK), sedanjega predsednika komiteja za komunalno in stanovanj-
sko gospodarstvo SOb Ljubljana Vič-Rudnik; DRAGA KOLARJA, dr. kemij-
skih znanosti (član ZK), rednega profesorja za kemijo in kemijsko tehnologijo pri
FNT, sedanjega člana izvršnega sveta; METKO SIMONIČ, pravnico (član ZK),
zaposleno v Tobačni tovarni Ljubljana kot vodja DSSS; BOJANA SIMONIČA,
diplomiranega ekonomista (član ZK), zaposlenega v CK ZKS; ALBINA STRI-
TARJA, diplomiranega ing. agronomije, dr. pedoloških znanosti (član ZK),
rednega profesorja na Biotehnični fakulteti; ALEŠA ŠARCA, diplomiranega ing.
arhitekture (član ZK), zaposlenega na Zavodu za družbeno planiranje kot vodja
sektorja za prostorski plan; JOZETA TANKA, diplomiranega ing. agronomije
(član ZK), direktorja KZ Ljubljana.

Soglasno so bili za predstojnike občinskih
upravnih organov imenovani:
STANE ABUNAR za sekretarja sekreta-
riata za ljudsko obrambo,'

ANTON BREGAR za predsednika ko-
miteja za družbeno dejavnost,

JANKO JAPELJ za predsednika komi-
teja za družbeno planiranje in gospodar-
stvo,

IVAN LOVŠE za direktorja uprave za

družbene prihodke,
MARJAN KERMAVNER za predse-

dnika komiteja za urejanje prostora in
varstva okolja,

JOŽE TANKO za predsednika komite-
ja za kmetijstvo, gozdarstvo in preskrbo,

BELKO BOVCON za sekretarja sekre-
tariata za občo upravo in proračun.


